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1. DATE DESPRE ȘEDINȚA DE CONSILIU LOCAL: 

LOCAȚIA: SALA CONSILIU PRIMĂRIA ISACCEA  

DATA: 29.07.2022,  ORA:11 

DISPOZIȚIA NR.335/22.07.2022 

DOCUMENTUL DE CONVOCARE NR.8707/ 22.07.2022 

 

 
PREZENȚA: 

 

                          CONSILIERI      PRIMAR      INVITATI CETĂȚENI 

 

prezenți :  

Basarabeanu Marinela  

Chiţu Radu Daniel  

Cheluţă Sica 

Creţu Ion  

Curcă Jenică 

Curcă Liviu Adrian  

Filip Mihaela 

Panait Magdalena   

Petcu Silviu Ştefan  

Răileanu Mihai 

Emanuel  

Mihail Dorina 

Simion Raluca –Elena 

Voicu Simona Nina  

 

 

absenți 

nemotivat: 

conf. art. 137 

alin (2) OUG 

nr. 57 /2019 şi 

art. 29 alin (2) 

din R.O.F. 

C.L.  aprobat 

prin H.C.L. 

nr. 

47/28.05.2020 

 

 

 

 

absenti 

motivat 

 

Caimacanu 

Mariana  

 

Mândru 

Alina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

prezent  

 

 

 

 

 

Popa Silviu -

Daniel  

 

 

 

 

Maxim Mitrea 

 

2.  DESCHIDEREA ȘEDINȚEI 
 

Sedința este deschisă de către Secretarul general al orașului Isaccea. 

Secretarul își exercită atribuțiile prevăzute de lege după cum urmează: 

- Consemnează prezența consilierilor la ședință și o comunică președintelui de ședință ; 
- Aduce la cunoștința consilierilor locali prevederile art.228 – Regimul general aplicabil conflictului 

de interese pentru aleșii locali din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul Administrativ 



- Informează consilierii că proiectele de hotărâri de pe ordinea de zi îndeplinesc condițiile prevăzute 

de art.136, alin.8 din din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ 
 

3. ORDINEA DE ZI  

 
Domnul primar suplimentează ordinea de zi cu proiectul de hotărâre nr.92/27.07.2022 privind  

aprobarea depunerii proiectului ,, Construire creșă mică , str. Câmpia Libertății , nr.42, orașul Isaccea, 

județul Tulcea și a cheltuielilor legate de acesta ”. 

Se votează suplimentarea ordinii de zi : 12 voturi pentru .  
 

Preşedintele de şedinţă supune spre aprobare completarea şi aprobarea ordinii de zi a şedinţei 

ordinare . Ordinea de zi este aprobată cu 12 voturi pentru . Momentan dl. Consilier Crețu Ion nu este prezent 
în sala de ședință.  

Cvorumul : şedinţa consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie .   

Secretarul general al oraşului solicit consiliului local aprobarea Procesului verbal 

alşedinţeiordinare  din data de30.06.2022. 

Procesul verbal al sedinţeiordinare din data de30.06.2022 esteaprobat cu 12voturipentru.  

 
 

 Preşedintele de şedinţă   dă citire fiecărui proiect de hotărâre de pe ordinea de zi , după cum 

urmează :  

I.  

 
Nr.proiect de hotarare Nr. 82/14.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privindalegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru perioada AUGUST  – 

OCTOMBRIE 2022 
 

Avize comisii C1,C2, C3 –aviz favorabil  

Sinteza dezbaterilor Președintele de ședință solicită să se facă propuneri . 

Dl . consilier Chițu Radu propune pe domnul Curcă Liviu Adrian. 
Se supune la vot propunerea :  12 voturi pentru . 

Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi exprimate  

  

II.  

Nr.proiect de hotarare 83/14.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privindcompletarea 

Anexei I  la H.C.L. nr. 125/29.12.2020 – prin 

stabilirea salariului de bază al funcționarului public 

definitiv din aparatul de specialitate al primarului 

care va prelua atribuțiilede ,,Arhitect- șef” din cadrul           

Serviciului  ,,  Urbanism , Amenajarea Teritoriului , 

Cadastru ”  potrivit prevederilor Legii nr.350/2001 
Avize comisii C1,C2,C3 – aviz favorabil  

Sinteza dezbaterilor Nu sunt intrebări 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 12 voturi pentru . 

Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi exprimate 

  

 



 

 

III. 

Nr.proiect de hotarare 84/19.07.2022 

Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE  

privind aprobarea cu acordul părţilor  a prelungirii  

valabilităţii  unor contracte de închiriere încheiate între 

persoane fizice și U.A.T. Oraș Isaccea – prin Primar 

Moraru Anastase  
 

Avize comisii C1,C3 – aviz favorabil 

Sinteza dezbaterilor Nu sunt întrebări . 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 12 voturi pentru. 

Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi exprimate  

  

 

IV. 

 
Nr.proiect de hotarare 85/ 20.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea 

decontului pentru transportul cadrelor didactice 

navetiste din cadrul Liceului Teoretic „Constantin 

Brătescu” Isaccea,  pentru luna IUNIE 2022  
 

Avize comisii C1,C3 –aviz favorabil  

Sinteza dezbaterilor Nu sunt întrebări . 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 12 voturi pentru. 

Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi exprimate  

  

 

V. 

 
Nr.proiect de hotarare 86/20.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea 

dreptului de uz si servitute în favoarea SNTGN 

TRANSGAZ SA cu titlul oneros pentru terenul în 

suprafață de 727 mp, situat în extravilanul orașului 

Isaccea ,CF 30577, domeniul privat al orașului Isaccea 

pentru realizarea investiției ,,Lucrări de consolidare în 

cadrul SMG Isaccea”  
Avize comisii C1,C2- aviz favorabil  

Sinteza dezbaterilor Domnul Curcă Liviu spune că a înțeles că se incheie o convenție cadru pentru o 

perioada de 4 luni.  

Se supune la vot : 12 voturi pentru . 



Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi pentru  

Nr.hotărâre  

 

VI 

 

 
Nr.proiect de hotarare 87/21.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂREprivind actualizarea  H.C.L. nr. 56 

din 31.05.2021 prin aprobarea Studiului de fezabilitate cu noile 

valori ale indicatorilor tehnici și economici aferenți obiectivului de 

investiție  ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 

și apă uzată în județul Tulcea ” care se va realiza pe raza 

administrativ teritorială a U.A.T.  Isaccea, precum și a 

cofinanțării de 2% din bugetul local din valoarea eligibilă a 

investiției 
Avize comisii C1,C2, C3 - aviz favorabil  

Sinteza dezbaterilor  

Doamna consilier Basarabeanu Marinela intreabă dacă este o finalizare a lucrărilor 

care nu s-au făcut ?  

Domnul Primar spune că nu , este o investiție nouă. Proiectul acesta mare pentru care 
s-a depus cererea de finanțare cuprinde 16 UAT-uri care vor beneficia de investiția 

aceasta mare . Există o procedură pentru transmiterea cererii de finanțare . A trebuit 

să se renunțe la Revărsarea, nu a fost acceptată zona Fruvinis. La Revărsarea –

Tichilești se va depune separat o cerere de finanțare . Daca nu avem hotararea aceasta 

nu putem depune cererea . 

Se supune la vot : 12 voturi pentru. 

 

Amendamente - 

Voturi exprimate 12 voturi exprimate 

  

 

VII 

Nr.proiect de hotarare 88/21.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE  

privind rezilierea Contractului de Asociere în 

Participațiune nr. 1954 din 11.03.2009 , cu modificările și 

completările ulterioare , încheiat între Consiliul Local al 

Orașului Isaccea și SC M.B.S. INVEST SRL  

Avize comisii C1,C2-avize favorabile  

Sinteza dezbaterilor  
Dl Curcă Liviu Adrian intervine aducând în atenție suma restantă datorată de 

societate. Dl primar spune că suma este in procedură de executare. Eu am facut 

aceasta solicitare, spune d-lui,  pentru că avem nevoie de teren pentru a face parcare 

in zona respectivă.  

Dl. Crețu Ion participă din acest moment la ședință, acesta absentând până la această 

dezbatere.  

Se supune la vot : 13 voturi pentru. 

Amendamente - 

Voturi exprimate 13 voturi exprimate 

  

 



VIII 

Nr.proiect de hotarare 89/21.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rezilierea 

Contractului de administrare nr. 4804 din 29.05.2014  

încheiat între U.A.T. orașul Isaccea și Autoritatea 

Navală Română pentru Căpitănia Zonală Tulcea 
 

Avize comisii C1,C2- avize favorabile  

Sinteza dezbaterilor Nu sunt întrebări . 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 13 voturi pentru. 

Amendamente - 

Voturi exprimate 13 voturi exprimate 

  

 

IX 

Nr.proiect de hotarare 90/22.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTĂRÂRE privind constituirea 

dreptului de superficie cu titlu oneros asupra terenului 

aparținând domeniului privat al Orașului Isaccea ,situat  

în Isaccea, strada 1 Decembrie , nr.1 , județul Tulcea, în 

favoarea societății SC DONARIS SA     
 

Avize comisii C1,C2- aviz favorabil 

Sinteza dezbaterilor Domnul Curcă Liviu Adrian întreabă daca terenul este cel de sub hotel ? Dl .Primar 

spune că da și dă explicații cu privire la dreptul de proprietate asupra clădirii de către 

Donaris . Societatea are nevoie de un drept dse folosință a terenului pentru a cere un 

certificat de urbanism.  
Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 13 voturi pentru. 

Amendamente - 

Voturi exprimate 13 voturi exprimate  

  

 

X 

 
Nr.proiect de hotarare 92/27.07.2022 
Denumire PROIECT DE HOTARÂREprivind aprobarea 

depunerii proiectului „  CONSTRUIRE CREȘĂ MICĂ, 

STR. CÂMPIA LIBERTĂȚII, NR.42, ORAȘUL 

ISACCEA, JUDEȚUL TULCEA” și a cheltuielilor legate 

de acesta 
 

Avize comisii C1,C2- aviz favorabil 

Sinteza dezbaterilor Domnul primar spune că a adus la cunoștință la ședința de  comisii informații despre 

această investiție.  

Domnul primar spune că s-a  emis un ordin de ministru ca sursa de finanțare să fie din 

fonduri europene nu de la bugetul de stat . 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre : 13 voturi pentru. 



Amendamente - 

Voturi exprimate 13 voturi exprimate  

  

 

Preşedintele de şedinţă propune să se treacă la punctul de  Diverse de pe ordinea de zi:  

 

Discuții pe tema : ,,Respectarea prevederilor Regulamentului de organizare și funcționare a 

Consiliului Localal orașului Isaccea  aprobat prin HCL 47/2020” . 

Dl. Primar spune că nu are nimic de spus ,doar dacă există întrebări .Secretarul general 

aduce in atentie prevederile regulamentului privind  modalitatea legală prin care se exprimă votul 

de către consilierii locali prezenți in sala de  ședințe a  consiliului local .  

Se înscriu la cuvânt dl.Chițu Radu ,  dl. Răileanu Mihai, dna .Mihail Dorina ,  

Dl Răileanu dorește o asistență  din partea SC Aquaserv care administraeză  rețeaua de 

canalizare de pe străzi,pentru a întreba : 

- în situația  anumitor  gospodării care au  scurgere pe stradă dar datorită  diferențelor  de 

nivel nu pot beneficia de canalizare care este soluția  

-  daca aceste gospodării in acte sun conectate la rețea si daca  sunt tarifate la alt preț ?  

-daca mai sunt situații de genul acesta și  in alte orașe ? Nu se poate sa treaca scurgerea pe 

strada si tu să nu o poți folosi.  

- dacă mai există rețea de apă și de canalizare care nu este dată in folosință pentru că există 

case de locuițe finalizate si nu pot fi locuite din această cauză ?  

- care este situația terenului de la parcul de lângă Gâscă ?  

- care este situația terenului la filatură ? există multe reziduri, peisaj dezolant mai ales că 

este in fața liceului . 

- care este termenul de finalizare la Parcul Cipolino ? Parcul celălalt arată jalnic . Copii nu 

au unde să se joace .  

Domnul Primar dă răspuns domnului Răileanu la problemele ridicate .  

Montarea parcului sperăm  să fie finalizată la sfârsitul lunii octombrie 2022. 

Terenul de la  filatură este un teren impozitat prin H.C.L. aprobat de consiliul local cu 

500% , este obligat să  plătească de 5 ori mai mult , plăteste câteva sute de milionare impozit. 

Igienizarea nu se poate face pe teren privat , investiții pe terenuri private nu avem voie să facem.  

Referitor la SC Aquaserv va veni domnul director la sedința următoare și o să dea răspuns 

referitor la tarifare . Despre rețea pot să vă spun că anul trecut guvernul României a dat suma de 

bani necesara pentru cofinanțare ca să se finalizeze  investițiile rămase parțial executate .  

Referitor la tarifarea consumului de apă și canalizare doamna Panait spune că tariful este 

unic pentru toți cetățenii care sunt  racordați la rețeaua de  apă și canal.  

Domnul Chițu Radu : 

- propune ca ședința să fie ordinară și nu extraordinară pentru a fi filmată. Domnul primar 

spune că este o urgență aprobarea strategiei .  

-spune că angajații primăriei merg la cumpărături cu mașina primăriei . Domnul primar  

spune că este necesar să se dea exemple concrete.  

     - atrage atenția doamnei viceprimar că in timpul programului de muncă transmite ,,La mulți 

ani ! ” soțului pe Facebook . 

- sunt străzi pe care s-a intervenit cu piatră la Revărsarea , însă mai sunt probleme cu risc de  

inundații și in alte locuri. Dl Primar spune că pe situații de urgență este o procedură prin care o 

comisie județeană face evaluarea și propune unde să se intervină.  

- cere  d-nei viceprimar lămuriri cu problemele rezolvate la Revărsarea , sau ce și- a propus  

in viitor . Doamna viceprimar spune că se fac lucrări la fostul Cămin Cultural, se fac lucrări la 

biserică Domnul primar intervine si aduce la cunoștință  proiectele ce urmează să se execute la 

Revărsarea : iluminatul public  care se află în procedura de evaluare a ofertelor  , rețeaua de 



canalizarea pe proiectul de redresare si reziliență , rețeaua de gaze naturale pe programul Anghel 

Saligny. Nu putem face investiții pe infrastructură până nu avem asigurate apa, canalizarea și 

gazele naturale. Dl Chițu aduce în atenție doamnei viceprimar necesitatea asigurării și 

imbunătățirii sursei de apă de la fântânile publice din Revărsarea.  

- problema gunoiului : pe strada Pescarilor nu s-a ridicat gunoiul. Ar trebui să se transmită  

informări cu privire la publicarea programului de lucru a mașinii de gunoi pe pagina de facebook  . 

Dl Chițu cere doamnei  viceprimar să prezinte programul d-nei  de activitate. Dl primar spune că 

este implicată în proiectele pe fonduri europene . Acestea sunt viitorul.  

Dl primar spune că pe programul POR suntem pe locul 6 în țară. Pe suma de bani pe cap de  

locuitor suntem pe primul loc in țară. Alte proiecte unde putem să mai accesăm fonduri sunt 

pentru Cetatea Noviodunum și Parcul cu tei.   

Dl primar spune că fără acordul Consiliului Local nu se puteau face atâtea lucruri.  

Doamna viceprimar spune că există o necesitate pentru toalete și avem o ofertă pentru  

toalete pentru un an de zile gratuite ,după un an de zile rămân ale Primăriei. Oferta de preț  este de  

60 lei/ toaletă fără TVA pentru igienizarea fiecărei toalete , după necesitate .   

Consilierii locali  sunt de acord cu încheierea de parteneriat pentru aceste toalete.  

Dl Crețu Ion ridică problema scurgerii apelor pluvile pe proprietatea familiei Chitic . 

Dl primar spune că nu poate să intervină cu o investiție pe proprietate acesteia , o să se  

vină cu rigole carosate pe trotuarul din fața proprietății și va rezolva problema.  

Dl Crețu Ion cere o soluție, este o problemă națională,  cu Drumurile Naționale . Să se facă 

o adresă și la Compania de Drumuri pentru că se poate rezolva. Și cu podețul de la Revărsarea la 

fel se poate rezolva. 

 Dl Petcu Silviu intreabă ce s-a rezolvat cu parcarea . Dl primar spune că s-a făcut proiectul 

de hotărâre pentru guvern și a comunicat in mass -media că  se va restricționa această vamă dacă 

nu se va aloca  suma de bani necesară.  

 Domnul Maxim Mitrea ridică problema : 

-  romilor de pe strada Vlad Țepeș ; 

- existența unicei farmacii din orașul Isaccea, lipsa personalului  permanent de asistență  

medicală ; 

- lipsa unei platforme pentru a da o barcă la apă în Isaccea . 

Domnul primar răspunde intrebărilor domnului Mitrea Maxim . 
 

Şedinţa de consiliu se regăseşte pe stik - pe suport video şi audio și se arhivează la dosarul ședinței 

de consiliu local  din luna iulie 2022.  

 

Preşedintele de şedinţă declară şedinţa încheiată.  

 
 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ , 

 CONSILIER LOCAL  

PANAIT MAGDALENA   
 

 

 

             SECRETAR GENERAL, 

                           ROTARU DOINA  
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